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Synergis Holdings Limited (“Synergis”) is the leading provider of

comprehensive property and facility management services in Hong Kong

and the Mainland of China. We provide a wide range of services through

established quality systems and state-of-the-art technologies,

implemented by our well-trained and dedicated employees. Our promise

to our stakeholders is to shape the future of our industry and create value

by providing innovative and practical customised solutions that enrich

quality of life, improve cost and operational effectiveness, provide peace

of mind and contribute to sustainable growth.

As at 31 March 2006, Synergis has approximately 4,100 employees serving

215 sites comprising more than 150,000 residential units and

approximately 2 million sq.m. of gross floor area of office, commercial,

industrial and special use space such as educational institutions, logistics

terminals , museum, sports centre and health care facilities. Our customers

range from government bodies, property developers, incorporated owner

organisations, multinational corporations to other large companies in

Hong Kong and the Mainland of China.

Leveraging our experience and successes in Hong Kong over the past 28

years, we have progressively expanded into the Chinese Mainland markets,

focusing on major cities such as Beijing and Shanghai, and developing

strategic relationships with business partners and clients who share our

values and vision.

We have continuously developed and improved our operational processes

and management systems. In 2006, Synergis was awarded The Best Brand

Enterprise Award and Corporate Strategy & Management System

Excellence by the Hong Kong Productivity Council, in recognition of our

outstanding performance in corporate brand building, strategic corporate

development and management system.

新昌管理集團有限公司*（「新昌管理」）為香港及中國內

地提供全面的物業及設施管理服務之行業領導者。我們

擁有完備的優質管理系統及尖端科技，以及訓練有素的

員工，全心全意地為客戶提供周全的服務。新昌管理矢

志為利益相關者實踐承諾，為業界的未來發展勾畫鴻

圖，並透過提供創新務實的方案創造價值，務求提高生

活質素，改善成本及營運效益，令客戶安枕無憂，並推動

持續增長。

於二零零六年三月三十一日，新昌管理擁有約4,100名

員工，於215個地點提供服務，當中涉及逾150,000個住

宅單位及總樓面面積約2,000,000平方米之寫字樓、商

業、工業用樓宇及特別用途物業，如教育機構、物流貨運

站、博物館、體育館及保健設施。我們擁有不同類型的客

戶，包括政府機構、物業發展商、業主立案法團組織、跨

國企業，以至其他中港大型公司。

憑藉我們過去28年於香港累積的經驗及成就，新昌管理

積極拓展中國內地市場，專注發展北京及上海等主要城

市，與擁有共同價值觀及管理理念一致的業務夥伴及客

戶，建立策略性關係。

新昌管理一直致力發展及改進其運作流程及管理系統。

於二零零六年，新昌管理榮獲香港生產力促進局頒發

「最佳創建品牌企業獎項及優秀企業策略及管理系統」，

以表揚我們在建立企業品牌、企業策略發展及管理系統

的卓越表現。

For the past 26 years, Synergis has led the property.

我們欣然報告此趨勢仍然持續。

* For identification purpose only 僅供識別


